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INCLUDED

Disrupter earbuds

Charging case

Foam ear tips
Small / medium / large

USB-C cable

Silicone ear tips
Small / medium / large
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PAIRING

←Settings

Bluetooth

+    Pair new device

←Settings

Pair new device

Available devices

        Disrupter

Navigate to your device’s Bluetooth menu.
Search for Disrupter and tap to connect.

Insert the earbuds into the charging case. 

Remove earbuds from the case. Flashing red 
and blue indicates they are ready to pair.
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FOAM TIP FITMENT

WARNING: Improper fitting or use of this Walkers product can result in a 
reduction in the device's ability to protect from hearing loss and potentially 
cause damage to your hearing. Choose the right ear tip size to best protect 
your hearing.

1 Choose the foam ear tip that best fits your ear. This ear tip must form 
a complete seal, blocking out sound.

Roll the foam tip between your fingers until it becomes malleable.

Quickly insert the earbuds into your ear canal as deeply as you can 
without discomfort. Hold them in place for 10 seconds to ensure the 
foam tip expands and seals in your ear canal.

Clap your hands to make sure sound is significantly reduced.   
If not, re-fit in ears or try a different size foam tip.

DO NOT USE SILICONE TIPS FOR SHOOTING.
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EARBUD CONTROLS

Touch area

Power On
Remove earbuds from the case
Earbuds will pair to last device or enter pairing mode

Power Off
Place earbuds back into the case

Mute / Unmute Ambient Sound
Press and hold for 1 second

Single Tap
Play / Pause
Answer an incoming phone call
End a phone call already in progress

Double Tap
Play next track
Ignore an incoming phone call

Pair the Disrupter to a new device
Press and hold for 5 seconds
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To get the most out of your Disrupter, download Walker’s Link app on the App 
Store or Google Play.  The app is not required to use your Disrupter.

Walker’s Link is also available on your smart watch.

WALKER’S LINK
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APP BASICS

Right earbud volume

Hearing modes

Listening focus

Left earbud volume

The app adds unique capabilities for your Disrupter earbuds. The app screen 
may appear different depending on your device.
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APP FEATURES
Ambient Volume
Adjust the volume slider to increase or decrease the volume of the ambient sound.  
Each earbud can be controlled independently or linked together.  Earbuds will 
remember the last volume setting used.

Max Protection
Max Protection mode has Noise Suppression enabled for maximum hearing protection.  
Max Protection provides hearing protection for activities such as shooting, hunting, 
and other environments requiring hearing protection.  The earbuds will default to Max 
Protection mode each time they powered on.

Lifestyle
Warning: This mode disables the Noise Suppression for hearing protection. This mode 
is not intended for shooting, hunting, or other loud environments. This mode is intended 
for activities that are in a safe listening environment. This mode does allow the user 
to enable Active Noise Cancelling. Active Noise Cancelling is different from Noise 
Suppression and does not provide the proper protection for hearing protection.

Hearing Modes
Universal:  No filter, hear all frequencies at an even level.
Clear Voice:  Boosts human voice frequencies, attenuates other frequencies.
Hi Frequency Boost:  Boosts high frequencies for clearer brush and grass sounds.
Power Boost:  Boosts all frequencies twice as loud.

Listening Focus
Front Focus:  Enhances sounds directly in front of you while minimizing peripheral 
noise. This is effective for 1 on 1 conversations in noisy environments.
360 Sound:  Allows incoming sounds from all directions. This helps maintain 
awareness of the surroundings and is effective for situational awareness.8



CHARGING CASE
Place earbuds back in the case to charge.

The charge case lights up red while charging.

The charge case lights up blue when fully charged.

Charging port flap

Earbuds light up red while charging.

Earbuds light up blue when fully charged.

To charge the case, plug the USB-C cable 
into the bottom of case. 
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FOAM TIP NRR
Although hearing protectors can be recommended for protection against the harmful effects of 
impulsive noise, the Noise Reduction Rating (NRR) is based on the attenuation of continuous noise and 
may not be an accurate indicator of the protection attainable against impulsive noise such as gunfire.
The level of noise entering a person’s ear, when hearing protector is worn as directed, is closely 
approximated by the difference between the A-weighted environmental noise level and the NRR.

Example:
1. The environmental noise level as measured at the ear is 92 dBA.
2. The NRR is 22 decibels (dB)
3. The level of noise entering the ear is approximately equal to [92dB-22dB]

Caution: For noise environments dominated by frequencies below 500 Hz the C-weighted 
environmental noise level should be used.

125 250 500 1000 2000 3150 4000 6300 8000 NRR CSA
CLASS 

Mean attenuation (dB) 32.1 27.7 31.7 31.5 38.7 41.7 40.1 42.8 43.6
AL

Standard deviation
26

Test frequencies (Hz) 

4.7 3.7 4.4 2.9 3.4 4.5 4.2 3.9 3.5

ATTENUATION DATA TEST METHOD: ANSI S3.19-1974
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SILICONE TIP NRR
125 250 500 1000 2000 3150 4000 6300 8000 NRR CSA

CLASS 

Mean attenuation (dB) x x x x x x x x x
x

Standard deviation
x

Test frequencies (Hz) 

x x x x x x x x x

ATTENUATION DATA TEST METHOD: ANSI S3.19-1974
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FCC COMPLIANCE
GSM, LLC
GWP-DSRPT
FCC ID: 2AU3A-DSRPT 
IC: 25750-DSRPT

FCC Statement:
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions. (1) this device may not cause harmful interference, and (2) 
this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation.

FCC Caution: Changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for Class 
B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 
to radio or television receptions, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measure:
• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and the receiver.
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Shielded interference cable must be used with the equipment in order to comply with 
the limits for a digital device pursuant to Subpart B of Part 15 of FCC Rules.
Specifications and designs are subject to change without any notice or obligation on 
the part of the manufacturer.
The Device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The Device 
can be used in portable exposure condition without restriction.
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CONTACT US:
Toll Free: 1-888-508-5922
Mon – Fri / 8 AM – 5 PM (CST)
wirelesstechsupport@gsmorg.com
Please allow 48 hours for email response.       

GSM, LLC

P.O. Box 535189

Grand Prairie, TX 75053

ISED NOTE:

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply 
with Innovation, Science and Economic Development Canada’s license exempt 
RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

1.  This device may not cause interference.

2.  This device must accept any interference, including interference that may 
cause undesired operation of the device.

      This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any 
other antenna or transmitter.
      The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
The device can be used in portable exposure condition without restriction. 

WARRANTY
 Please complete your warranty registration online:

www.gsmoutdoors.com/product-warranty-registration
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Guide 
d'utilisation



Inclus

Disrupter ecouteurs

L'étui de recharge

Embouts en silicone
petit, moyen, grande

Câble USB-C

Embouts en mousse
petit, moyen, grande
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Connexion

←Settings

Bluetooth

+    Pair new device

←Settings

Pair new device

Available devices

        Disrupter

Ouvrez le menu Bluetooth sur votre appareil. Appuyez sur pour 
associer un nouvel appareil et choisissez Disrupter.

Insérez les écouteurs dans l'étui de chargement. 

Retirez vos écouteurs de l'étui. Ils clignotent en 
rouge et en bleu pour indiquer qu'ils sont prêts 
à être appariés.
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Positionnement

1 Choisissez l'embout qui convient le mieux à votre oreille. Cet embout 
doit former un joint complet, bloquant le son. Pour la protection auditive, 
n'utilisez que des embouts en mousse.

Roulez la pointe en mousse entre vos doigts jusqu'à ce qu'elle devienne 
malléable.   

Insérez rapidement les embouts en mousse dans votre conduit 
auditif, aussi profondément que possible, sans ressentir d'inconfort. 
Maintenez-les en place pendant 10 secondes pour que l'embout en 
mousse se dilate et scelle votre conduit auditif.

Frappez des mains et assurez-vous que le son est considérablement 
atténué. Si ce n'est pas le cas, remettez-les en place dans les oreilles ou 
essayez un embout en mousse de taille différente.

AVERTISSEMENT : Une mauvaise adaptation ou utilisation de ce produit Walkers 
peut entraîner une réduction de la capacité de l'appareil à protéger contre la perte 
auditive et potentiellement endommager votre audition. Choisissez la bonne taille 
d'embout pour protéger au mieux votre audition.

NE PAS UTILISER D'EMBOUTS EN SILICONE POUR LA PRISE DE VUE.
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Commandes de l'écouteur
Mise sous tension
Retirer les écouteurs de l'étui
Les écouteurs se coupleront au dernier appareil ou entreront en mode de couplage

Éteindre
Remettez les écouteurs dans l'étui

Couper / rétablir le son ambiant
Touchez et maintenez pendant 1 seconde

Touchez une fois
Lire/mettre en pause
Répondre aux appels entrants
Raccrocher le téléphone

Touchez deux fois
Passer à la piste suivante
Rejeter un appel

Associer le disrupteur à un nouvel appareil
Touchez et maintenez pendant 5 secondes

Zone tactile
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Pour tirer le meilleur parti de votre Disrupter, téléchargez l'app Walker's Link 
sur l'App Store ou Google Play.  L'app n'est pas nécessaire pour utiliser votre 
Disrupter.

L'application Walker's Link est également disponible sur votre montre intelligente.

L’app Walker’s Link
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Aperçu de l'app

Volume de 
l'écouteur droit

Modes d'écoute

Priorité à l'écoute

Le volume de 
l'écouteur gauche

L'app ajoute des fonctionnalités uniques à vos écouteurs Disrupter. L'écran de 
l'app peut apparaître différemment selon la version de votre appareil.
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Fonctionnalités de l'app
Volume ambiant
Réglez le curseur de volume pour augmenter ou diminuer le volume du son ambiant.  
Chaque oreillette peut être contrôlée indépendamment ou reliée à d'autres.  Les oreillettes 
mémorisent le dernier réglage de volume utilisé.

Protection maximale
Le mode Max Protection active la suppression du bruit pour une protection auditive maximale. 
La protection maximale offre une protection auditive pour des activités telles que le tir, la 
chasse et d'autres environnements nécessitant une protection auditive. Les écouteurs passent 
par défaut en mode de protection maximale à chaque fois qu'ils sont mis sous tension.

Lifestyle mode
Avertissement : Ce mode désactive la suppression du bruit pour la protection de l'ouïe. Ce 
mode n'est pas conçu pour le tir, la chasse ou d'autres environnements bruyants. Ce mode est 
destiné aux activités qui se déroulent dans un environnement d'écoute sûr. Ce mode permet à 
l'utilisateur d'activer la suppression active du bruit. La suppression active du bruit est différente 
de la suppression du bruit et ne fournit pas la protection adéquate pour la protection auditive.

Modes d'audition
Universal :  Pas de filtre, toutes les fréquences sont entendues au même niveau.
Clear Voice :  Augmente les fréquences de la voix humaine et atténue les autres fréquences.
Hi Frequency Boost :  Renforce les hautes fréquences pour des sons de broussailles et d'herbe 
plus clairs.
Power Boost :  Augmente toutes les fréquences deux fois plus fort.

Priorité à l'écoute
Front Focus :  Améliore les sons directement en face de vous tout en minimisant les bruits 
périphériques. Cette fonction est efficace pour les conversations en tête-à-tête dans les 
environnements bruyants.
360 Sound :  Permet d'entendre des sons provenant de toutes les directions. Cela permet de 
rester conscient de l'environnement et est efficace pour la prise de conscience de la situation.22



L'étui de recharge
Replacez les écouteurs dans l'étui pour les recharger.

L'étui de charge s'allume en rouge pendant 
la charge. L'étui de charge s'allume en bleu 
lorsqu'il est complètement chargé.

Rabat pour le port de charge

Chaque écouteur s'allume en rouge pendant 
la charge. Chaque écouteur s'allume en bleu 
lorsqu'il est complètement chargé.

Pour charger l'étui, branchez le câble 
USB-C dans le bas de l'étui.
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IRB pour les écouteurs en mousse
Bien que les protecteurs auditifs puissent être recommandés pour la protection contre les effets nocifs 
des bruits impulsifs, l'indice de réduction du bruit (IRB) est basé sur l'atténuation des bruits continus et 
peut ne pas être un indicateur précis de la protection possible contre les bruits impulsifs tels que les tirs 
d'armes à feu.
Le niveau de bruit pénétrant dans l'oreille d'une personne, lorsque le protecteur auditif est porté 
conformément aux instructions, est approximativement égal à la différence entre le niveau de bruit 
ambiant pondéré A et le IRB.

Exemple : 

1. Le niveau de bruit ambiant mesuré à l'oreille est de 92 dBA. 

2. Le NRR est de 22 décibels (dB).

3. Le niveau de bruit entrant dans l'oreille est approximativement égal à [92dB-22dB]. 

Attention : Pour les environnements sonores dominés par des fréquences inférieures à 500 Hz, il 
convient d'utiliser le niveau de bruit ambiant pondéré C. 

125 250 500 1000 2000 3150 4000 6300 8000 NRR CSA
CLASS 

Atténuation 
moyenne (dB) 32.1 27.7 31.7 31.5 38.7 41.7 40.1 42.8 43.6

AL
Écart-type

26

Fréquences de test (Hz) 

4.7 3.7 4.4 2.9 3.4 4.5 4.2 3.9 3.5

DONNÉES D'ATTÉNUATION MÉTHODE D'ESSAI : ANSI S3.19-1974
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IRB pour les écouteurs en silicone

125 250 500 1000 2000 3150 4000 6300 8000 NRR CSA
CLASS 

Atténuation 
moyenne (dB) x x x x x x x x x

x
Écart-type

x

Fréquences de test (Hz) 

x x x x x x x x x

DONNÉES D'ATTÉNUATION MÉTHODE D'ESSAI : ANSI S3.19-1974
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Réglementation FCC

Déclaration de conformité de la FCC :
Cet appareil est conforme à la partie 15 des normes de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux 
deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas provoquer d’interférences préjudiciables, 
et (2) il doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un 
mauvais fonctionnement.

FCC Caution : Les changements et modifications apportés à cet appareil et non autorisés par GSM 
peuvent annuler la compatibilité électromagnétique (EMC) et la conformité sans fil et résilier votre 
droit à utiliser le produit.

Remarque : Cet appareil a été testé et jugé conforme aux limites d'un appareil numérique de 
classe B, conformément à la partie 15 des règles de la FCC. Ces limites sont conçues pour fournir 
une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. 
Cet appareil génère, utilise et peut émettre de l'énergie de fréquence radio et, s'il n'est pas 
installé ni employé conformément aux instructions, peut causer des interférences nuisibles aux 
communications radio. Cependant, aucune garantie n'est donnée que des interférences ne se 
produiront pas dans une installation en particulier. Si cet équipement provoque des interférences 
nuisibles à la réception des signaux radio ou de télévision, ce qui peut être déterminé en allumant 
et en éteignant l'équipement, essayez de corriger le problème en effectuant une de ces actions :
• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and the receiver.
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Un câble d'interférence blindé doit être utilisé avec l'équipement afin de respecter les limites 
imposées aux appareils numériques conformément à la sous-partie B de la partie 15 des règles de 
la FCC. 

Les spécifications et les conceptions sont susceptibles d'être modifiées sans préavis ni obligation de 
la part du fabricant. 

L'appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales en matière d'exposition aux 
radiofréquences. L'appareil peut être utilisé sans restriction dans des conditions d'exposition 
portable.

GSM, LLC
GWP-DSRPT
FCC ID: 2AU3A-DSRPT 
IC: 25750-DSRPT
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Contactez nous :
Appelez sans frais : 1-888-508-5922
Du lundi au vendredi / 8 H - 17 H (CST)
wirelesstechsupport@gsmorg.com
Veuillez prévoir 48 heures pour l’e-mail réponse.

GSM, LLC

P.O. Box 535189

Grand Prairie, TX 75053

Avis d’ISDE

L’émetteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme 
aux CNR d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada 
applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est 
autorisée aux deux conditions suivantes :

1.  L’appareil ne doit pas produire de brouillage;

2.  L’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le 
brouillage est susceptible d’en compromettre le fonctionnement.

      Cet émetteur ne doit pas être colocalisé ou fonctionner en conjonction avec 
une autre antenne ou un autre émetteur.
      Le matériel a été évalué pour répondre aux exigences générales d’exposition 
aux radiofréquences.Le dispositif peut être utilisé dans des conditions d 
‘exposition portables illimitées.

La garantie
Veuillez compléter l'enregistrement de votre garantie en ligne : 

www.gsmoutdoors.com/product-warranty-registration
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